
Betreft: 16 studenten worden hun huis uit gezet  

Beste Zwolse politici, 

Ik mail jullie namens drie studentenhuizen, 16 studenten, die wonen op de Oude 
Vismarkt in het prachtige centrum van Zwolle. Ik denk dat het voor jullie belangrijk is 
om te weten hoe huisjesmelkers en beleggers de Zwolse binnenstad onbetaalbaar 
maken, studenten op straat zetten en de binnenstad minder levendig maken.  

Wij willen jullie op de hoogte stellen van wat er in onze huizen gebeurt en van wat er 
gaande is in onze binnenstad.  Wij worden namelijk ons studentenhuis uitgezet, 
midden in een coronacrisis worden wij op straat gezet. Dit vinden wij natuurlijk 
verschrikkelijk, wij zijn meer een vriendengroep geworden dan gewoon huisgenoten.  

Ons studentenhuis is afgelopen najaar gekocht door Waag Exploitatie, het bedrijf van 
Robert de Jong, de bekende Zwollenaar met vele panden in de stad (en omgeving). 

Wij wonen in een prachtig pand wat al minstens 40 jaar een studentenhuis is. Dit zou 
gekoesterd moeten worden. Zwolle is een geweldige stad, zonder corona leeft het 
altijd in het centrum. Dit komt door een mix van bewoners in het centrum van de stad, 
er wonen gezinnen, ouderen, jonge stelletjes en studenten. Gentrificatie is denken wij 
funest voor de leefbaarheid.  

Waag Exploitatie heeft al meerdere studentenpanden in de binnenstad gekocht en wil 
nu ook van onze huizen appartementen maken. Dit zorgt voor minder 
studentenkamers in Zwolle, terwijl er al veel te weinig studentenkamers beschikbaar 
zijn. Straks wonen er alleen maar yuppen in voor normale mensen onbetaalbare 
appartementen in het centrum. Wat ons betreft moet er in het centrum van de stad 
ook plek zijn voor studenten(woningen). Nu worden de studenten verbannen naar de 
randen van de stad, omliggende dorpjes of blijven noodgedwongen bij hun ouders 
wonen. Dit moet Zwolle niet willen. 

Ik hoop dat jullie in het vervolg beter nadenken om nog meer studenten de binnenstad 
uit te jagen voor luxe appartementen wanneer de gemeente een vergunning verleent.  

Wij zijn met Waag Exploitatie in overleg over een vertrek vergoeding, maar hoeveel 
geld we straks ook krijgen, we zijn ons leuke huis kwijt, hebben geen dak boven ons 
hoofd en het is ook een verlies voor de Zwolse binnenstad wat ons betreft. 

Met vriendelijke groet, 

Freek Morren 

freek.morren22@gmail.com 
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